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Fiberavgifter 

Förslag till beslut 
1. Att föreslå kommunfullmäktige att tidsfönstret för budgeten för 

fiberutbyggnaden, beslutad i kommunfullmäktige den 26 februari 2016, 
ska flyttas fram till och med 2025. 
 
 

2. Att fortsätta förhandla med Servanet om nyttjanderättsavtalet. 

eller: 

Att avbryta förhandlingen och uppdra till kommundirektören att 
upphandla ny kommunikationsoperatör (KO). 
 

 I det fall kommunstyrelsen beslutar att avbryta förhandlingen och uppdra till 
kommundirektören att upphandla ny kommunikationsoperatör föreslår 
tjänstemannaorganisationen att: 

 

3. Föreslå kommunfullmäktige att besluta om anslutningsavgifter enligt 
bilaga. 

4. Att uppdra till kommundirektören att undersöka möjligheterna till förvärv 
av fibernät från föreningarna och att delegera till styrgruppen att besluta 
om förvärv av sådana inom ramen för beslutad budget.  

Sammanfattning av ärendet 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 26 februari 2016 togs beslut om en 
årlig budget med 15 miljoner per år fram till och med 2020. Av den budgeten har 
cirka 19 miljoner använts, vilket ger att det idag finnas ca 56 miljoner kvar ur 
budget. Då de nya nationella bredbandsmålen är satta till utgången av 2025 
föreslår tjänstemannaorganisationen att tidsfönstret för de resterande 56 
miljonerna ska flyttas fram till och med 2025. 

Utifrån inkommit förslag från ServaNets styrelse har inte Ragunda kommuns krav 
uppfyllts. Se även ekonomisk presentation samt kommunens krav på ändringar i 
avtalet samt svar ifrån ServaNet. 
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Om kommunen beslutar sig för att upphandla ny kommunikationsoperatör 
öppnar sig möjligheten till utökning av fibernätet genom förvärv. Det ger ökade 
synergieffekter och effektivare användning av resurser. Vidare underlättar det 
fortsatt utbyggnad av föreningarnas nät och medger även ökade intäkter från KO. 

Förslagen till avgifter enligt bilagan är satta efter de tidigare avgifter som ServaNet 
erbjudit och tillika i nivå med branschen i övrigt. 

Uppföljning 
En formell återrapportering ska presenteras skriftligt till kommunstyrelsens möte 
den 15 december 2020. 

Bilagor 
1. Avgiftsdokument 
2. Beslut i kommunstyrelsen den 17 mars 2020. 
3. Beslut i kommunstyrelsen den 15 juli 2020. 
4. Ekonomisk sammanställning av alternativ. 

Beredande handläggare 
Paul Eriksson 
Bredbandssamordnare 
Samhällsbyggnadsförvaltningen 

Jonas Kriström 
Projektledare fiberutbyggnad 
Samhällsbyggnadsförvaltningen 

Beslut skickas till 
Paul Eriksson, Jonas Kriström
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